
 

 

 
 

  

 

De raad van de gemeente Losser in vergadering bijeen d.d. 11 november 
2014 

 
 

Onderwerp:  Onderzoek naar mogelijkheden voor handhaving door BOA’s 
 
 

De Raad, constaterende dat 
 de gemeente Losser momenteel niet actief handhaaft vanwege het 

feit dat er geen gebruik wordt gemaakt van BOA’s. 
 

De Raad, overwegende dat 

 de gemeente Losser op dit moment de enige Twentse gemeente is 

waar geen actieve handhaving plaatsvindt. 

 het een onwenselijke situatie is dat inwoners van Losser zelden 

worden aangesproken op normoverschrijdend gedrag. 

 grotere gemeenten hiervoor bijv. een afdeling Stadstoezicht hebben 

maar dat dit voor een kleinere gemeente als Losser niet mogelijk is 

omdat dit te kostbaar is. 

 er een aantal zaken zijn waar toezicht wenselijk en nodig is zoals 

handhaving op de regels gesteld in de APV Losser, de handhaving 

op parkeerexcessen, de handhaving op alle facetten van de 

milieuwetgeving en handhaving tijdens de uitgaansuren. 

 
 

Draagt het college op: 
 te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn voor de gemeente 

Losser om over te gaan tot beperkte handhaving door BOA’s. 

Hierbij valt te denken aan het inhuren van BOA’s van omliggende 

gemeenten voor een gemiddeld aantal uren per week, tijdens 

evenementen en op afroep.  

 de kosten van de verschillende mogelijkheden in kaart te brengen. 

 de uitkomst hiervan uiterlijk 6 januari 2015 schriftelijk te 
rapporteren aan de raad zodat dit kan worden besproken tijdens 

het overleg tussen de raad en het college over het onderwerp 
handhaving op 13 januari 2015. 

 
  

En gaat over tot de orde van de dag 

VVD    Harry Heegen  fractievoorzitter 
Burgerforum   Lies ter Haar   fractievoorzitter 

CDA    Ellen Visschedijk  plv. fractievoorzitter 
D66    Jaimi van Essen  fractievoorzitter  
SDGL/PvdA   Hans ter Heijne  fractievoorzitter  


